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Sak 17/13 Innkalling og saksliste 44 



Vi legger til en sak på Eventuelt – hvem som skal reise på IHEYOs General 45 

Assembly i Romania. I tillegg ønsker AU å lufte en sak som involverer et AU-46 
medlem. Ettersom vi ikke kan fatte vedtak i eventuelt-saker, vil denne bli sendt 47 

på e-post senere også, slik at vi får et gyldig vedtak.  48 
 49 
Vi legger også til Ansettelsesprosess på orienteringer.  50 

 51 
Sentralstyrets vedtak:  52 

 53 

 ”Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste med to saker lagt til 54 

under eventuelt, og ansettelsesprosess legges til orienteringer.” 55 

 56 

Sak 18/13 Referat fra forrige møte 57 

Feil dato i øverste linje av referatet, samt en innskutt linje som kun var en 58 
påminnelse til sekretariatet, fjernet.  59 
 60 

Ettersom det er sensitive opplysninger i sak 10/13, fjerner vi bakgrunnen for 61 
diskusjonen og skiller denne ut i eget referat som kun blir tilgjengelig internt.  62 

 63 
Sentralstyrets vedtak:  64 

 65 

 ”Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøte 1 – 3. Februar 66 

2013.” 67 

Sak 19/13 Orienteringer 68 

a. Medlemsrekruttering 69 

306 tellende /1739 innmeldte.  70 

Sendt ut kontingentkrav helt nylig, og mange har allerede betalt – det er jo flott! 71 
 72 

HU Betal virker ikke for tiden, så det ble ikke informert om den muligheten i 73 
kontingentbrevet. I tillegg er det en del feil i medlemsregisteret som må ryddes 74 
opp i, vi har noen medlemmer på 29 år som har fått ordinært kontingentkrav. 75 

 76 
 77 

b. Økonomistatus 78 
Regnskapsfører Irene er fremdeles overarbeidet, og har dermed ikke hatt 79 
anledning til å gi oss en orientering for 2013 enda – vi har prioritert arbeid med 80 

årsregnskapet, som fremdeles mangler noen få poster.  81 
 82 

Økonomileder og sekretariat beklager dette. Når regnskapet foreligger vil vi 83 
sende det ut på e-post og gi en grundig gjennomgang, og SSt må komme med 84 
sine innspill da. Vi må få signert og revidert regnskapet før årsmøtet. Dersom det 85 

blir ferdigstilt før OrgSem i midten av mars håper vi å få samlet SSt til oversyn 86 
og signering da.  87 

 88 
Det oppfordres til at SSt setter seg godt inn i regnskapet, og spør om ting de 89 
lurer på. Det er garantert at hvis dere lurer på noe, vil også noen på landsmøtet 90 

lure på ting.   91 



c. Styrets runde 92 

Helene: Begynt ansettelsesprosess med utlysning, svart alle søkere, hadde møte 93 
med Dan-Raoul og Anders om forrige ansettelse. LU-ting, årsmøte i Haugalandet 94 

og Buskerud, skypemøte med LU. Deltatt på styremøte til HU Buskerud. Masse 95 
detalj-jobbing med lokallag i forbindelse med årsmøte. Humanisme-kampanjen, 96 
lansert og masse gode tilbakemeldinger, hatt møte med ungdomsblad, skal 97 

annonsere i mars-utgaven deres om sommerleiren og om oss. Også en annonse i 98 
festivalutgave som kommer før sommeren, ha en stor sak om oss som skal se ut 99 

som et vanlig oppslag. Skal også ha en halvside i august med ”back-to-school” 100 
med litt rekrutteringsvinkling. Har søkt HEF om å dekke annonsene. Jobbet mye 101 
med visaregning og økonomiting mens Marit har vært bortreist, vært en del tull. 102 

AU-møter og sosial kveld med AU. Bestilt reiser til Landsmøte, sendt ut foreløpig 103 
innkalling, og ordnet med direktemedlemsdelegater. Sentralstyremøtepapirer og 104 

planlegging av møtet. Jobbet mye med oppfølging av en del ting, det har vært en 105 
krevende periode med begge ansatte på ferie.  106 

Arnlaug: HMS-kurs for arbeidsgivere, to AU-møter og sosial kveld med AU, 107 
skypemøter med org.utvalget og med LL-utvalget, møte med Anders og Dan-108 
Raoul og AU om ansettelsesprosessen. Jobbet litt med ansettelsesprosessen. 109 

Vært på årsmøte til Asker og Bærum, Oslo, Hamar, jobbet med lokallag, jobbet 110 
med OrgSem for å få inn påmeldinger. Skrevet sakspapir til alkoholsaken som 111 

skal sendes inn til HEF.  112 
Synøve: Møter om sakspapir til HEF, møte om ansettelse, sakspapirer og 113 
forberedelser til hovedstyremøte, landsstyremøte, SSt-møte, skypemøte med 114 

OU, følge opp purringer og ting som ikke har stemt i regnskapet, jobbet med 115 
OrgSem, bestilt reiser, fått ferdig foredragsholdere, få inn påmeldinger,  116 

Lyka: Ikke så mye nytt. Lagt ned Hamar lokallag.  117 
Marianne: Ikke sendt inn oppdatering.  118 
Eigil: Skype-møte med Ivan-Louis om landsmøteuttalelser, årsmøtet til 119 

lokallaget. 120 
Ivan-Louis: Jobbet med forslag til landsmøteuttalelser, skype-møte med Eigil 121 

om det. 122 
Sean: Årsmøte i Sandnes, Trondheim, Egersund, skype-møte med LU, rekruttert 123 
et nytt medlem.  124 

Mathias: Årsmøtet til Tromsø lokallag, OU-møte, skrevet et sakspapir til 125 
Sentralstyremøte og landsmøte.  126 

Hulda: Ikke sendt inn oppdatering. 127 
 128 

d. Sekretariatet 129 

Referat, kort e-postbehandling, ferie.  130 
 131 

e. Internasjonalt/IHEYO 132 
Ikke noe nytt om internasjonalt – det har ikke vært så mye som har skjedd siden 133 
forrige møte. Vi vet lite om kongressen i august, hva innebærer billetten? Vi 134 

etterspør informasjon om dette.  135 
 136 

IU består av Lin-Marit Bjerkemo, Eigil Aandahl, og Amund Bugge. Virker som at 137 
Lin-Marit jobber litt alene der nå, og hun har ikke fått svar fra internasjonalt hold 138 
om konferansen når hun har purret.  139 

 140 



Har satt opp som eventueltsak hvem som reiser på General Assembly (AU) i 141 

Romania. IHEYO er litt usikre på om de rekker å bli ferdige med sakspapirene i 142 
tide. 143 

 144 
f. Lokallagsanalyse 145 

Intet nytt. 146 

 147 
g. Nettsider 148 

Marit må komme i gang nå som hun er tilbake fra ferie. Det er en liten mulighet 149 
for at vi kan få hjelp fra en frivillig – det er en mann i HEF som skal hjelpe til 150 
med diverse ting, han kan kanskje bidra til dette. Nettsidene er altfor langt på 151 

overtid. Dette snakket vi om sist, og ingenting har skjedd på grunn av ferie. 152 
Marit skal sende mail til de som skal bidra. Synøve, Lyka, Sean og Marit hadde 153 

møte på søndag og laget en plan for videre arbeid.  154 
 155 

Vi må endre skaleringen av bildene på den nye siden – de er fremdeles dratt selv 156 
om vi lastet opp nye bilder på OD-dagen.  157 
 158 

h. Sommerleir 159 
Vi skal ha møte med Christoffer og Mari-Marthe snart for å få flere 160 

oppdateringer, men det er ikke noe nytt der. Dan-Raoul er redaktør for 161 
leiravisen.  162 
 163 

Vi har 46 påmeldte, så det er ganske bra! Marit sender lenke til SSt-påmelding 164 
på nytt, og legger inn regnskapsfører som bruker.  165 

 166 
i. Humanisme-kampanje 167 

Har sendt ut pressemelding. Lokallagene har begynt å jobbe med saker, og vi 168 

har sendt ut pressemelding, men det er vanskelig å få mediene til å bite på. 169 
Lokallag skal ha temamøter og ”grill en ateist”. Veldig mange gode 170 

tilbakemeldinger fra HEF, både ansatte og tillitsvalgte. Folk har vist den på 171 
årsmøter og liknende. Folk vil gjerne ha den liggende på pc (uten internett) for å 172 
vise på konfirmasjonskurs. Helene brukte 10$ på å promotere videoen på 173 

facebook.  174 
 175 

Trenger litt futt og engasjement fra oss i SSt , være frempå, vise oss på 176 
facebook. Kampanjer kan være litt varierende i aktivitet: ”ingenting--- 177 
kjempemye! – ingenting”.  178 

 179 
Nettsider og facebook. Kanskje vi kan bruke facebook litt mer? Vi kan legge ut et 180 

fint bilde med tekst med et spørsmål? Facebookdiskusjoner er morsomt og 181 
skaper engasjement – lage et enkelt bilde med et spørsmål? Legge ut sånne 182 
bilder ukentlig på facebook.  183 

 184 
Er det sider man diskuterer på? Verdidebatt.no. Legge lenke til det på facebook? 185 

Fri Tanke har også diskusjonsforum. Levi Fragell og Kjetil Hope skriver ofte på 186 
verdidebatt. Oppfordre tankeferd til å skrive et innlegg om kampanjen?  187 
 188 

j. Org.Sem 189 
Foredragsholdere er på plass, tar en runde på mandag og bekrefter tider og den 190 

slags. Har bestilt reiser til alle som har meldt seg på som trenger fly og tog, står 191 
igjen litt arbeid med mat og bakprogram, men alt er ellers i rute. Det er litt få 192 



påmeldte. Bare litt over 30 som har meldt seg på, og 7-8 av de er 193 

SSt/Valgkomite. Vet ikke helt hva som gjør dette. Vet om et par som ikke har 194 
meldt seg på, og vi har holdt av noen senger på Cochs. Minner om at 195 

sentralstyret bestiller egen reise til OrgSem (og Landsmøte).  196 
 197 

k. Landsmøte 198 

Etter helgen skal sakspapirene være nokså klare. Alt er klart unntatt 199 
regnskap/årsberetning, valg og valgkomite. Vedtektsendringer nærmer seg 200 

ferdig.  201 
 202 
Påmeldingene har begynt å komme inn, fristen er 15. mars. Påmeldte har fått 203 

flybillett, har velkomsttaler, skal være her. Papirene må sendes ut tre uker før. 204 
18. mars er vår frist, sendes ut 20.  205 

 206 
l. Ansettelsesprosess 207 

Har fått 39 søkere, mange gode, virker bra i forhold til andre 208 
ungdomsorganisasjoner. Vi har brukt 12 000,- på å utlyse stillingen. Det koster 209 
faktisk så mye å annonsere, det var overraskende. Fristen for søknader gikk ut i 210 

går. Kommet en god del søknader i det siste. Hvis det er noe mer om ansettelse 211 
tar vi det på 27/13. Arnlaug har printet ut alle søknadene til AU.  212 

 213 
m. E-postbehandlede saker 214 

Ingen. 215 

 216 

Sak 20/13 Lagenes Runde 217 

Eget referat.  218 

Orienteringssak.  219 

 220 

Sak 21/13 HUs retningslinjer for deltakelse på arrangement 221 

På seminarer er det relativt ofte noen som ikke dukker opp. Ikke som følge av 222 

sykdom, de bare kommer ikke, og sier ikke fra – noe som betyr at man mister 223 
penger fra flybillettene og ofte overnatting. Selvfølgelig skjer det noen ganger 224 

ting som hindrer at man kan komme, sykdom, personlige årsaker, men vi ønsker 225 
å sikre at de som bare ”ikke dukker opp”, sier fra så tidlig som mulig. Vi pleier å 226 
beregne i snitt 1500,- per reise per person, og dette problemet gjelder omtrent 1 227 

person per arrangement.  228 
 229 

Det må diskuteres om det er hensiktsmessig med en slik ordning, hva ønsker vi 230 
å oppnå? Hva eventuelt beløpet skal være? 231 
 232 

Hva skal være gyldig grunn? Det er sannsynligvis noe folk vil forstå selv. Hvis 233 
man har glemt datoen for en dåp er det deltakerens feil, men sykdom eller mer 234 

alvorlige personlige årsaker naturligvis ikke skal medføre straff.  235 
 236 
Vi har også noen ganger venteliste på arrangementer, da er det trist om noen 237 

ikke får delta fordi noen har vært late med å melde seg av.  238 
 239 



Et straffegebyr bør ha den ønskede virkningen uansett hva beløpet er. 240 

Spørsmålet er mer om dette er en forpliktelse vi klarer å formidle og håndheve 241 
på en slik måte at folk ikke føler seg lurt.  242 

 243 
En annen mulighet er å fakturere dem direkte med kostnadene HU har, reise, 244 
opphold og administrasjonsgebyr, men siden vi ikke skiller mellom deltakere i 245 

ulike landsdeler i deltakeravgiften blir det urettferdig å gjøre det når det er 246 
straffegebyr, selv om den reelle kostnaden for en skulker fra Tromsø er mye 247 

høyere enn en fra Oslo.  248 
 249 
Hvordan skal vi få dette frem tydelig nok så ikke folk brenner seg på det uten å 250 

være klar over straffen? Vi foreslår å legge det inn i der man huker av for at man 251 
har ”lest retningslinjene”, ved for eksempel å legge til ”og jeg er klar over at det 252 

er et straffegebyr hvis jeg ikke dukker opp uten gyldig grunn”.  253 
 254 
Beløp: 255 

Hva med 350 kroner? 400 er kanskje bedre – 350 dekker jo knapt arbeidstid og 256 
porto. Nei, det er ment mer som en avskrekkende ting, enn en reell 257 

kostnadsinnsparing. 350 er nærmere seminaravgiften, slik at det da blir en 258 
dobling.  259 

 260 
Beløpet er passe – nok til at det er en smekk på fingeren, men det er ikke helt 261 
ødeleggende hvis det faktisk må deles ut et gebyr.  262 

 263 
Ingen innsigelser mot justert innstilling.  264 

 265 
Sentralstyrets vedtak:  266 

 267 

” Overskriften ”Avbestillinger”,  endres til overskrift ”Avbestillinger og 268 

Straffegebyr”. Her legges det også til nytt punkt en: 269 

 270 

”Et straffegebyr på 350 kr pålegges deltakere som velger å ikke møte på 271 

arrangementet uten å si fra innen to uker før, eller uten gyldig grunn. ” 272 

 273 

Sak 22/13 Vedtektsendring: kontrollkomité 274 

Det har vært fremmet forslag om å opprette kontrollkomite på flere landsmøter, 275 

og forrige landsmøte ble det vedtatt og oversendt til neste årsmøte.  276 
 277 

Kontrollkomiteen har som formål å overse sentralstyret og sjekke at disse gjør 278 
det de skal. Vi har tatt utgangspunkt i LNUs vedtekter om kontrollkomite, og 279 
fremmer forslag om å ha to medlemmer i komiteen, med perioder på to år, der 280 

en skiftes hvert år. Hvis det er uenighet må de likevel legge det frem for 281 
landsmøtet. Det er enighet i Sentralstyret om dette.  282 

 283 
Innstillingen har noen feil siden det er kopiert fra LNU – Landsmøtet istedenfor 284 
representantskapet, og et sted står det LNU, der det skal stå HU. Disse ble 285 

endret i møtet.  286 
 287 

Det er noen bemerkninger i tillegg til forslaget. 288 
 289 



Hva er rollen? Begrenser det noen fra å stille? Jobben vil være å lese 290 

referater, følge med i regnskap, og kanskje delta på et sentralstyremøte. 291 
Kontrollkomiteen skal ha stålkontroll på regler, skal også holde oversikt med 292 

lokallagenes overholdning av vedtekter. Det kan komme konflikter og inhabilitet 293 
hvis de sitter i lokallag.  294 
 295 

Støttemedlemmer kan stille til valgkomite – de kan også stille til 296 
kontrollkomite. Dette blir i så fall en endring i §2 Medlemskap.  297 

Er det å gi mye makt til folk som ikke er tellende medlemmer? Selv om de er 298 
støttemedlemmer burde vi kunne bruke dem – det vil forhåpentlig vil det være 299 
erfarne gamle tillitsvalgte. Vi håper å bruke slike som egentlig er litt ferdig med 300 

HU, men som er veteraner. Man skal ikke trenge inhabilitet – hele ordningen 301 
handler nettopp om å opprettholde reglementet.  302 

 303 
Hvis en i komite er med i et lokallag – hvis dette laget har blitt nedprioritert – vil 304 
det farge måten de ser sentralstyremedlemmene på. Maktforhold er også viktig – 305 

SSt innvilger pengene til lokallaget, hvis SSt svarer til en komite hvor 306 
medlemmene også sitter i lokallag blir det rotete.  307 

 308 
Når skal det tre i kraft? 309 

Hvis vedtektsendringen blir vedtatt på dette landsmøtet må ordningen også tre i 310 
kraft samtidig. Det vil bli galt om det står i vedtektene uten at vi oppfyller det. 311 
Da følger vi jo ikke våre egne vedtekter. Det må altså tre i kraft med en gang. 312 

 313 
Skal valgkomiteen finne kandidater? Dette sentralstyret har ikke innstillt på 314 

at sittende valgkomite skal finne noen. Hvis landsmøtet ønsker å få komite med 315 
en gang, må de selv finne kandidater.  316 
 317 

Valgkomiteen er tilstede på møtet og mener det er mulig å gjennomføre 318 
innstillinig til dette allerede til førstkommende landsmøte. 319 

 320 
Forslag:  321 

- Endre fra tre til to medlemmer 322 

- Legge til kontrollkomite i § 2 Medlemskap i vedtektene. 323 
- Legge til: Medlemmer i kontrollkomiteen kan ikke ha andre tillitsverv i 324 

Humanistisk Ungdom samme periode 325 
 326 
Mathias, Arnlaug og Marit utarbeider et nytt forslag etter en pause. 327 

 328 
Den nye innstillingen møtte ingen innsigelser.  329 

 330 
Når vi legger inn og definerer kontrollkomiteen i vedtektene, burde vi også 331 
definere valgkomiteen i vedtektene. Ja, det blir lenger vedtekter, men 332 

valgkomiteen er et stående organ gjennom hele året, så de burde nevnes i 333 
vedtektene.  334 

 335 
Vi beslutter derfor også å lage et nytt papir om inkludering av valgkomiteen i 336 
vedtektene. Vi ønsker å definere den jobben i vedtektene, ikke bare i 337 

forretningsorden.  338 
 339 

Sentralstyrets vedtak:  340 

 341 



 ”Sentralstyret innstiller til landsmøtet at følgende vedtektsendringer blir 342 

gjort:  343 
 344 

Det legges til en ny paragraf etter § 6 Sentralstyret: 345 
§ 7 Kontrollkomité 346 
Kontrollkomiteen består av 2 medlemmer som velges av landsmøtet. Perioden er 347 
2 år, og ett medlem er på valg hvert år. Medlemmer og støttemedlemmer av 348 
Humanistisk Ungdom som ikke innehar andre verv i organisasjonen, er valgbare til 349 
kontrollkomiteen. 350 
 351 
Kontrollkomiteen har definisjonsrett på organisasjonens vedtekter og har til 352 
oppgave å føre tilsyn med regnskapsførselen og forvaltningen av Humanistisk 353 
Ungdoms midler. Kontrollkomiteen skal også føre kontroll med at styret arbeider i 354 
forhold til vedtektene og vedtak fattet av landsmøtet. 355 
 356 
Komiteen er kun beslutningsdyktig i fellesskap. 357 
 358 
Kontrollkomiteen skal årlig gi en rapport til Landsmøtet, og skal innstille om 359 
godkjenning av Humanistisk Ungdoms regnskap. 360 

 361 

Medfølgende endringsforslag til §4 Medlemskap, avsnitt 1:  362 
Fra:  363 
”Støttemedlemmer kan ikke være delegat på Landsmøtet og kan kun stille til valg 364 
på valgkomité lokalt og sentralt.” 365 
Til:  366 
”Støttemedlemmer kan ikke være delegat på Landsmøtet, og kan kun stille til verv 367 
i kontrollkomité og valgkomité, lokalt og sentralt. 368 

 369 

Medfølgende endringsforslag til § 5: Landsmøtet, avsnitt 5 370 
 Fra: 371 
“Valg til styret, valgkomité og statsautorisert revisor” 372 
Til: 373 
“Valg til styret, kontrollkomité, valgkomité og statsautorisert revisor” 374 

” 375 

 376 

Sak 23/13 Årsregnskap 2012 377 

Vi gikk gjennom regnskapet og kommenterte en del feil og mangler som 378 

økonomileder og ansatt må gå gjennom for å få i boks de siste endringene.  379 
 380 

Deretter må vi ordne revidering, og få sentralstyret til å signere, enten via post, 381 
eller forhåpentlig på Organisasjonsseminaret i midten av mars.  382 
 383 

Sentralstyrets vedtak:  384 

 385 

 ”Sentralstyret er orientert om ufullstendig årsregnskap for 2012. 386 
Sentralstyret får ettersendt revidert regnskap og behandler saken på e-387 

post”. 388 
 389 

Sak 24/13 Budsjett 2013 390 

Av samme årsak som regnskapet, utsettes saken. Det gir liten mening å revidere 391 
budsjettet uten at vi har regnskapet for 2012 komplett og avklart.  392 



 393 

Sentralstyrets vedtak:  394 

 395 

”Saken utsettes som følge av utestående behandling av Årsregnskap 396 
2012.” 397 

 398 

Sak 25/13 Sak fra Hordaland LL: eige e-postsystem for HU 399 

Hordaland har sendt inn sak om å få offisielle e-poster med adresse 400 

@humanistiskungdom.no. Sentralt bruker vi human.no, men det er få ledige 401 
adresser på det domenet.  402 

 403 
Vi har vært heldige frem til nå med at ingen har gitt seg ut for å være oss på e-404 
post, men det er kanskje på tide å sikre seg en offisiell e-postadresse. Vi kjenner 405 

faktisk til et tilfelle av en e-post som var sendt signert ”Humanistisk Ungdom”, 406 
som var sendt fra en gmail-adresse. Det som sto der var ikke direkte galt, men 407 

det var litt uryddig og upresist. Skolen som mottok e-posten tok kontakt med 408 
oss for å spørre om noe i forbindelse med e-posten, det var slik vi fant ut av det. 409 
 410 

Det er faktisk noe å anmelde – å utgi seg for å være organisasjonen. Men 411 
sannsynligvis var det snakk om et medlem som bare gjorde ting på litt feil måte.  412 

 413 
Men for å skille ut hvem som faktisk representerer HU, er det fint da hvis lagene 414 
kan få mer offisielle e-postadresser.  415 

 416 
Vi ønsker mer kommunikasjon mellom lokallagene, dette håper vi jo å bedre 417 

gjennom tillitsvalgtgruppe på facebook. Vil det også bedre forholdene å ha HU-418 
epostadresser?  419 
 420 

Det finnes vel i hovedsak to muligheter her: E-postlister der man kan motta e-421 
post til humanistiskungdom.no, og private adresser der man kan motta og sende 422 

som noen@humanistsikungdom.no. 423 
 424 

Vi i sentralstyret er imidlertid litt usikre på om lagene vil bruke e-postadressen. I 425 
tillegg kan det bli en del mer administrasjon for sentralledd/sentralstyret. 426 
Administrasjon kan bety flere ting her: å administrere nye e-postadresser til 427 

privatpersoner, eller å administrere lister. Sentralleddet er litt bekymret for 428 
administrasjonen – det er ikke bare i årsmøtesesongen at det blir endringer, det 429 

kan bli mye stress for lite vinning. Det er gjerne nok å vedlikeholde 430 
kontaktinformasjon til 70 tillitsvalgte i utgangspunktet, om vi ikke også skal 431 
vedlikeholde like mange e-postadresser, hvor sikkert en andel ikke vil ha. 432 

 433 
Vi er også litt redde for at folk ikke vil sjekke e-post hvis det er en separat 434 

innboks. Hvis det derimot er en e-postliste hvor man får e-post inn, er det fort 435 
gjort å svare fra seg selv uansett. På Gmail er det ganske lett å administrere 436 
flere e-postkonti, men det er en terskel å lære folk å gjøre det.  437 

 438 
Et alternativ er å sette opp en e-postliste til en liste mottakere, som da vår det 439 

videresendt til sine private adresser. Det er greit hvis lagene ønsker å sette opp 440 
dette selv. Men man svarer alltid som privatperson. Det er kanskje ikke bare 441 

mailto:noen@humanistsikungdom.no


dumt. Man kan heller vise profesjonalitet ved å bruke logo, signatur og å sende 442 

ordentlige e-poster.  443 
 444 

Sentralstyret ønsker litt mer informasjon om hva lagene ønsker seg, og hva det 445 
eventuelt vil koste. Mathias vil gjerne finne ut hva det koster med 446 
humanistiskungdom.no.  447 

 448 
Sentralstyrets vedtak:  449 

 450 

 ”Mathias Wiik Westberg undersøker priser og konsekvenser nærmere og 451 

sentralstyret behandler saken på e-post innen utgangen av mars.” 452 

 453 

Sak 26/13 Årsberetning 2012 454 

Ingen nye opplysninger siden sist på grunn av forsinket regnskap.  455 

Satser på fullføring og signering på Org.Sem, eventuelt e-post/post om 456 
nødvendig. Dette holder for utsending innen Landsmøtepapirfristen.  457 
 458 

Sentralstyrets vedtak:  459 

 460 

 ”Saken utsettes. ” 461 

 462 

Sak 27/13 Fastsettelse av kontingent   463 

I år er det igjen tid for å fastsette kontingent på landsmøtet. Saksbehandler 464 
mener det er negativt å sette opp prisen, det er en fornuftig pris, som dekker 465 

kravene til støtte fra offentlige institusjoner, men ikke krever så mye av 466 
medlemmene. Kontingenten er uansett ikke en viktig inntektskilde for oss.  467 
Foreslår derfor ingen endring.  468 

 469 
Sentralstyrets vedtak:  470 

 471 

”Sentralstyrets innstilling:  472 

Humanistisk Ungdom beholder både årskontingenten på kr 50,- for 473 

ordinære medlemmer og kontingent på kr 250,- for støttemedlemmer.” 474 

 475 

Sak 28/13 Utval til tilsetnadsprosess 476 

Sentralstyret har tilsettingsansvar for ansettelser i HU, så ansvaret må delegeres 477 

på en praktisk måte for at dette ikke skal bli en uoverkommelig prosess.  478 
 479 
Det virker naturlig at sittende leder deltar, siden hun vet hva som trengs og har 480 

arbeidsgivererfaring. Det er også naturlig at den nåværende ansatte sitter i 481 
utvalget. I tillegg er det lurt å ha med en som forhåpentlig vil sitte i 482 

arbeidsutvalget, eller i det minste i sentralstyret, fremover. Tre personer burde 483 
holde, det blir en større prosess hvis man er flere.  484 

 485 
Virker fornuftig at medlemmene er basert i Oslo.  486 
 487 



Noen i SSt er nysgjerrige på søkerne/søknadene, og lurer på om de kan se på 488 

noen av søknadene.  489 
 490 

Hva er begrunnelsen for å ha innsikt i prosessen? Hvis det er innsikt og læring i 491 
en ansettelsesprosess – å være observatør og ikke deltaker er det greit for SSt-492 
medlemmer å få se hvem som er interesserte i en slik jobb. Det ligger permer 493 

med søkere nede på kontoret som SSt kan titte i i løpet av helgen hvis de ønsker 494 
det.  495 

 496 
Sentralstyrets vedtak:  497 

 498 

 ”Sentralstyret sett ned eit tilsetnadsutval beståande av Helene Haarklau-499 

Kleppestø, Marit M. Simonsen og Arnlaug Høgås Skjæveland, som har ansvar for 500 

heile prosessen, tilsettinga og å holde sentralstyret orientert.” 501 

 502 

Sak 29/13 Eventuelt  503 

Nettsider og AU-arbeid 504 

AU har løftet en sak som de ønsket å ta opp med sentralstyret ettersom det 505 
gjelder et av AU-medlemmene.  506 
 507 

Vi har lenge måttet utsette større jobbing med nettsidene, siden vi ikke har hatt 508 
kapasitet til å følge det opp, og jobben er for stor for frivillig og halvsporadisk 509 

innsats.  510 
 511 
Synøve tilbyr seg å jobbe deltid med nettsidene, da hun har en annen 512 

studiesituasjon enn forventet fremover. AU foreslår å honorere Synøve 16 000 513 
kroner totalt, 4 000/mnd de neste månedene. Feriepenger og arbeidsavgift 514 

kommer i tillegg – totalbeløpet blir nærmere 20 000. Til gjengjeld vil hun da 515 
jobbe mye mer enn en ordinær ansatt ville kunnet tilby for samme beløp.  516 
 517 

Viktig å få nettsidene opp å gå nå, og de har vært forsinket lenge. Det hadde 518 
vært flott å kunne legge inn en ekstra innsats der, med en som har kapasitet til å 519 

følge det opp spesielt mye også.  520 
 521 
Synøve orienterer om økonomi. Vi vedtok på overlappingsmøtet at nestleder 522 

skulle ha et halvt AU-honorar, men dette har ikke blitt utbetalt på grunn av 523 
nestleders fravær. Sentralstyret har vært mindre de siste månedene og OrgSem 524 

har blitt mindre. Vi har godt rom i budsjettet for dette.  525 
 526 
En ting å reflektere over: Det å være frivillig. Vi er generelt forsiktige med å 527 

honorere tillitsvalgte frivillige. Synøve tilbyr veldig rimelig arbeidskraft her – det 528 
er frikjøp, ikke et saftig honorar.   529 

 530 
Sentralstyret er enige i AUs innstilling.  531 

 532 
Det vil komme en e-post om dette så vi får referatført vedtaket ordentlig.  533 
 534 

IHEYOs general assembly  535 



Skal holdes i Bucuresti, Romania, 24. mai. HEF betaler for to plasser som vi kan 536 

fylle, og vi burde sende to selv. Vi prøver å finne en enighet om hvem dette blir 537 
ved diskusjon i møtet. 538 

 539 
Er det vi som betaler flybilletter for Lin-Marit, som er valgt til styremedlem i 540 
IHEYO?  Vi velger 4 inkludert Lin-Marit, og setter opp to varaer. Dersom IHEYO 541 

dekker Lin-Marit får da en vara reise.  542 
 543 

Datoene er 23. - 27. mai eller litt lenger, muligens. Noe reising på hverdager må 544 
påregnes. Møtene sammenfaller med IHEUs generalforsamling.  545 
 546 

Amund har reist mange ganger og vi bør kanskje får sende noen nye.  547 
Amund har fremdeles helseproblemer og deltok ikke så mye da han var med sist. 548 

Det er leit, men bør kanskje tas hensyn til.  549 
 550 
Lin-Marit skal sendes uansett.  551 

Fint å sende en som sitter videre – Marianne eller Arnlaug.  552 
Fint med noen som kjenner dem fra før, kanskje i tillegg til Lin-Marit, hun er 553 

utenfor SSt, og hun kan være opptatt med formaliteter og interne møter. Ønsker 554 
derfor Synøve. 555 

 556 
Det er også ønskelig å sende med et nytt sentralstyremedlem som ikke velges 557 
før i april, det kan være en god motivasjon for nye, og det blir ikke for dyrt å 558 

bestille reise litt sent når det bare gjelder en person og ikke alle. Helene har 559 
jobbet beinhardt i perioden sin, og spesielt i det siste, og fortjener en fin 560 

avslutning på perioden. Vi håper derfor at IHEYO dekker Lin-Marits reise, så 561 
Helene også får være med.  562 
 563 

Vi setter opp resten av de interesserte som varaer.  564 
 565 

1. Lin-Marit  566 
2. Arnlaug 567 
3. Synøve 568 

4. Nytt sentralstyremedlem 569 
5. Helene 570 

6. Eigil 571 
7. Marianne 572 
8. Ivan-Louis 573 

 574 
 575 

Møtet ble hevet 16.15 på lørdag og avsluttet med møtekritikk.  576 
 577 
 Møtekritikk:  578 

- Vi har vært få, et enkelt møte, ting går en del fortere. 579 
- Vi har hatt løs struktur, men det går bra når vi er så få.  580 

- Veldig avslappet – ikke så mange saker, har gått fort og greit. 581 
- Dumt å ikke kunne behandle de store sakene.  582 
- Fint med pusterom, når vi har tid ti det er det fint å få anledning til å la 583 

Arnlaug lære seg å styre ordet.  584 
- Lyka beklager at hun ikke har fokusert. Trenger at folk er tydelige når de 585 

snakker – det er litt rar akustikk her.   586 
- Bra møte.  587 



- Litt rotete. Vedtektene kunne vi vel ikke behandlet på en annen måte, 588 

men vi burde hatt en klar saksliste, ikke åpnet saken og lagt til etterpå.  589 
- Mangler kanskje litt engasjement her i rommet. Folk cruiser med.  590 

 591 
Evaluering av helgen (skrevet søndag): 592 

- Bra å begynne å jobbe med ting på fredag. 593 

- Koselig med snapchat med bilde av frokosten. 594 
- Koselig å være på besøk hos Synøve. 595 

- Fornøyd med maten. 596 
- Fint det var et kort møte, så vi fikk jobbet mye med ting. 597 
- Lærerik helg. 598 

- Koselig å sove hos hverandre, blir mer sammensveiset. 599 
- Koselig å henge hos Helene på lørdag kveld. 600 

- Fint å jobbe sammen med ting man skal jobbe alene med videre – da 601 
kommer man godt i gang på en god og trygg måte. Dra nytte av 602 
hverandre. 603 

- Internettgruppa har kommet godt i gang og vært effektive. Fint å ha satt 604 
opp plan for videre fremdrift.  605 

- Blitt kjent med hverandre på andre måter, bo privat, gruppejobbing. 606 
- Litt dumt å dele seng (ved privat losji) – men går greit. Litt trangt, ikke 607 

ideelt.  608 
- Motiverende helg.  609 
- God mat. 610 

 611 
 612 


